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(BREEN @ [chulpmiddelen.nl)' SEEN @ Ichulpmiddelen.nl>

Onderwerp: RE: mogelijk addendum bij ontvlechtingsovereenkomst Medig- VWS

Goedemorgen

Dank voor je bericht. Ik voel mij toch genoodzaakt even scherp te reageren, om geen onjuiste verhalen te laten ontstaan. Voor

de netheid de twee personen waarover je spreekt ook in de cc.

Wij herkennen ons niet helemaal in jouw weergave van dit gesprek. Na wat hoor en wederhoor te hebben toegepast blijkt dat de

eigen finance afdeling van Medig hun eigen fiscalist onjuist heeft ingelicht over dit onderwerp, dus niet op basis van informatie

van Bureau LCH. Ongetwijfeld is er wat ruis ontstaan over dit onderwerp (met alle hectiek van de ontvlechting): ik denk dat

jullie overleg juist is om dit soort onduidelijkheden weg te nemen bij elkaar. Inhoudelijk (en feitelijk) komt het neer op de

volgende openstaande punten:

1: Het merendeel van de contracten en verplichtingen zijn overgegaan voor 1 december naar het CIBG.

2: Het LCH draagt aan totaal van 4,8 mln aan niet uit de balans blijkende verplichtingen over, betreffende orders EWC die maar

niet afgewikkeld worden door dienst testen.

3: Daarnaast zijn er nog enkele losse endjes zoals (terug)betalingen aan leveranciers voornamelijk Nederlandse leveranciers

zoals Auping (naheffing die wij aan het controleren zijn) en EWC van dienst testen. (totaal 2 min inclusief BTW).
4: Verder een vordering van 400K op Prenger, Fresco Farma betreffende vooruitbetaling mondmaskerfabriek en Medprotex.
5: Als laatste is iedereen op de hoogte van te veel betaalde gelden door debiteuren en dit zijn ook verplichtingen, die moeten

terugbetaald worden.

Deze punten zijn bekend bij alle partijen en zijn al (of worden) opgepakt door jullie om verder op te lossen. Als er andere punten

zijn, bespreek het met de groep. Inmiddels hee gesproken, ze hebben beide de intentie uitgesproken
om dit zo goed mogelijk samen op te lossen.

Dan deze opmerking: De vertegenwoordigers van Mediq reageerden zeer verstoord op de uitlatingen van [JIEXEC Dit is

een interpretatie van jouw kant, zo hebben anderen dit niet opgepikt. Ik denk dat het goed is hier nog eens naar te vragen bij de

aanwezigen in het overleg.

ing over EER ze heeft zich 2 keer afgemeld voor dit overleg, omdat ze deze twee weken aan het reizen was/ is.

en zijn team staan voor het balansdossier aan de lat, EEE is aangehaakt voor de link zit met de over te nemen

vorderingen en de nog lopende PBM inkopen. Ze zal er de volgende keren (uitgezonderd van vakanties) gewoon bij zijn.

Als laatste een vraag aan jou: we merken dat de hoeveelheid werk veel vraagt van ons allen. Bij Bureau LCH hebben we

capaciteit om dat zo goed als het kan op te vangen. Hoe zit het aan jouw kant? Heb jij ondersteuning? Aan wie kan jij

overdragen als je er niet bent? Kunnen wij daarbij helpen?

Ik denk dat we met zijn allen op de goede weg zijn, laten we voor elkaar aanspreekbaar zijn en elkaar wijzen op zaken die beter

kunnen. Daarbij niet baseren op aannames, maar feiten die voor iedereen duidelijk zijn.

Dank en fijne dag.

Groet,

Verzonden: woensdag 15 december 2021 12:31
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Onderwerp: mogelijk addendum bij ontvlechtingsovereenkomst Mediq- VWS

Hallo IEKEEN
Vanmorgen tijdens het overleg met Mediq en CIBG / Bureau LCH over de eindafrekening per 30-11-2021 gaf 5.1.2e

(CIBG/ Bureau LCH) dat er - in tegenstelling tot het gestelde in de ontvlechtingsovereenkomst Mediq VWS - toch nog enkele

schulden m.b.t. inkoopverplichtingen naar VWS overgedragen moeten worden. Een betrouwbare kwantificering van het bedrag
kon nog niet gegeven worden.

2 as
hebben ons de afgelopen maanden bezworen dat er geen

schulden overgedragen zouden worden, want alle inkoopcontracten waren aan CIBG overgedragen.

Tijdens het overleg gaven de vertegenwoordigers van Mediq aan dat zij zich hierbij gebaseerd hadden op de informatie van CIBG

/ Bureau LCH.

EEE <agcerden zeer verstoord op de uitlatingen van [IEEE-

Ik heb opgemerkt dat ik gezien de consequenties (eventueel opstellen addendum op de overeenkomst) z.s.m. duidelijkheid wilde

over deze situatie.

E.e.a. zal ook aan de orde komen in de gesprekken CIBG-Mediq. Het leek me daarom zinvol om je hieraver te informeren.

ne [EE had zich wederom afgemeld voor het overleg. Wie kan bij haar afwezigheid namens CIBG aanhaken?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Financieel-Economische Zaken / Afdeling Budgettaire Zaken

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

m 0sEXECS


